

Title (en)
Interchangeable panel.

Title (de)
Wechselschild.

Title (fr)
Panneau interchangeable.

Publication
EP 0452296 A2 19911016 (DE)

Application
EP 91890066 A 19910402

Priority
AT 81590 A 19900405

Abstract (en)

Interchangeable panel which is formed from a visible container in which a number of visible compartments (4), arranged side by side, are provided in order to receive cards (5) carrying figures, other symbols and/or words. The visible container is composed of a compartmented body (3) formed as a plastics injection moulding which forms the visible compartments (4) serving to receive the cards, and of an outer body (2) provided with a visual aperture (6) and into which the compartmented body (3) is pushed. The compartmented body (3), designed as a plastics injection moulding, is in the form of a transparent rectangular plate which can be pushed from the side into the outer body (2), which is designed as a frame with a closed rear wall (8) and a lateral insertion aperture (7), the front wall of the outer body being formed by a framing (9) providing one or more visual apertures (6) and its walls being non-transparent. The plate forming the compartmented body (3) bears on the rear side (11) of the framing (9) providing the visual aperture(s) (6), and itself forms a window covering this/these visual aperture(s) (6) and bears, on its rear side, strips (12) which divide the space situated at the rear of this plate into a plurality of adjacent visible compartments (4). <IMAGE>

Abstract (de)

Wechselschild, welches aus einem Sichtbehälter gebildet ist, in dem mehrere nebeneinander angeordnete Sichtfächer (4) zur Aufnahme von Ziffern, andere Symbole und/oder Worte tragenden Kärtchen (5) vorgesehen sind. Der Sichtbehälter ist aus einem als Kunststoff-Spritzgußteil ausgebildeten Fachkörper (3), der die zur Aufnahme der Kärtchen dienenden Sichtfächer (4) bildet, und aus einen mit einer Sichtöffnung (6) versehenen Außenkörper (2), in den der Fachkörper (3) eingeschoben ist, zusammengesetzt. Der als Kunststoff-Spritzgußteil ausgebildete Fachkörper (3) ist als durchsichtige rechteckige Platte ausgebildet, die in den als Rahmen mit geschlossener Rückwand (8) und einer seitlichen Einschuböffnung (7) ausgebildeten Außenkörper (2) von der Seite her einschiebbar ist, dessen Vorderwand durch eine eine oder mehrere Sichtöffnung(en) (6) angebende Umrahmung (9) gebildet ist und dessen Wände undurchsichtig sind. Die den Fachkörper (3) bildende Platte liegt an der Rückseite (11) der die Sichtöffnung(en) (6) angebenden Umrahmung (9) an und bildet selbst ein diese Sichtöffnung(en) (6) überdeckendes Fenster und trägt an ihrer Rückseite Leisten (12), welche den an der Rückseite dieser Platte gelegenen Raum in mehrere nebeneinanderliegende Sichtfächer (4) teilen. <IMAGE>

IPC 1-7
G09F 3/20

IPC 8 full level
G09F 3/20 (2006.01)

CPC (source: EP)
G09F 3/202 (2013.01)

Cited by
US5564210A; FR2778007A1; EP0764929A1; DE10358714A1; DE19852171A1; EP1001400A3; DE4206793A1; DE4206793C2; WO0250805A1; WO9504984A1; WO9750069A1; WO9429834A1

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0452296 A2 19911016; EP 0452296 A3 19920722; EP 0452296 B1 19951018; AT 394463 B 19920410; AT A81590 A 19910915;
DE 59106699 D1 19951123

DOCDB simple family (application)
EP 91890066 A 19910402; AT 81590 A 19900405; DE 59106699 T 19910402